RECEPTION SCHEDULE 日程安排

	specified part of a date	Plan for each specified part of a date	Venue(s) and destination(s)	Organizer(s)
March 1	Evening (20:48)	Receptionists are to be sent to Zhengzhou Railway Station to meet President Bao Guogdong.	Holiday Hotel	Yu Huijian LvZhihong
March 2	Morning	 A briefing session focusing on the reception program and related arrangements President Bao is expected to give comment on the reception program. A survey is to be made by the leadership of the reception arrangements. Lunch 	Conference room of Zhongzhou university	Yu Huijian LvZhihong
	Afternoon (13:50)	Reception team is to travel to Xinzheng Airport. There the team is to meet guests coming in on board Flight Number CZ3074 scheduled to arrive at the airport at 14:50.	Holiday Hotel	Zhu Yingping Yu Huijian
	Evening (18:00)	Dinner A nocturnal tour around Zhengzhou	Holiday Hotel	LvZhihong
March 3	Morning (8:30-11:30)	 Both international guests and Chinese guests meet. A speech is to given by a member of Zhongzhou University leadership. Vice President Xue Peijun will give a talk on the development of Zhongzhou University's Special Education College. 	Conference Room No.3108	Lv Zhihong
		 4. Professor James DeCaro will give a talk. 5. Mr. 石井 will give a talk. 6. President Bao Guodong will deliver a speech. 7. Guests will be shown around Special Education College and Zhongzhou University's pilot laboratories. 	In front of Building No.2	Li Xinchao
	Afternoon	8. A group photo will be taken. 9. Lunch	Fengluoyuan Restaurant	Liu Weihua LvZhihong
	(14:30-17:00)	1. The Protocol of "PEN" Project Cooperation will be announced and signed. 2. Conferment of the title of guest professorship by the president of Zhongzhou University on President Bao Guodong. 3. A talk is to be given by a member from Zhongzhou University leadership. 4. A forum will be held, in which teachers and students of Special Education College will take part. 5. Souvineers will be given by students from Special	Conference Room No.3108 Lecture Theater No.1 in Building No.2	Lu Zhihong Li Xinchao Yu Huijian MengFanling Su Liang
		Education College to the guests. 6.Dinner.	Huanghe Guest House	LvZhihong
	Evening (19:00-20:00)	1.Guests will be entertained by a theatrical performance. 2.Guests will be invited to take a photo together with the performers.	The auditorium on the campus of Normal Community College	ZhuYingping Su Liang
March 4	08:30-19:00	1.Guests are to visit Longmen Grottoes in Luoyang. 2.Lunch 3.Sightseeing at Shaolin Buddhist Monastery in Dengfeng 4.Dinner	Luoyang Heji Restaurant	WangWenwu Zheng Xu Yu Huijian
March 5	09:00-20:00	1.A visit to Yuzhou Training Base of the Ceramic Industry 2.Lunch 3.Sightseeing in Kaifeng 4.Supper	Yuzhou a cafeteria in Kaifeng	Xue Peijun Yu Huijian Tan Xiaofeng
March 6	09:00-15:00	A visit to Henan Provincial Museum Guests are invited to tour and go shopping in downtown Zhengzhou. Lunch	Haliday Hatal	LvZhihong
		4.Guests are seen off at Xinzheng Airport.	Holiday Hotel	Yu Huijian

日程安排

H JT V JII							
时 间		安排内容	地 点	负责人			
3月1 日	晚上 20:48	郑州火车站接鲍国东院长	假日酒店	于会见 吕志红			
3 月 2 日	上午	1、汇报接待工作及安排 2、听取鲍院长对接待工作的意见 3、验收接待工作 4、午餐	中州大学会议室	于会见 吕志红			
	下午 13: 50	新郑机场接 CZ3074 航班 到港时间 2:50	假日酒店	朱英萍 于会见			
	晚上 18:00	1、晚餐 2、参观郑州夜景	假日酒店	吕志红			
3 月 3 日	上午 8:30 —11:30	1、介绍国内外来宾; 2、中州大学领导讲话; 3、薜校长介绍中州大学特殊 教育学院发展情况; 4、詹姆斯·迪卡罗教授讲话; 5、石井先生讲话; 6、鲍国东教授讲话; 7、参观特教学院及学校重点 实验室; 8、合影留念; 9、午餐	3108 会议室 2 号楼门前 丰乐园	日志红 李新超 刘伟华			
	下午 2:30 —5:00	1、宣读并签署"PEN"项目合作 协议书; 2、校领导颁发聘鲍国东为中州 大学特殊教育学院客座教 授证书; 3、学校领导讲话; 4、与特教学院教师、聋生座谈; 5、聋生向来宾赠送纪念品;	3108 会议室 2 号楼 阶一教室	日 古 本 于孟苏红 红 超 见玲亮			
	晚上 19:00 —20:00	6、晚餐 1、观看文艺演出; 2、与演员合影;	黄河迎宾馆 师专礼堂	日志红 			
3 月 4 日	8:30 19:00	1、参观洛阳龙门; 2、午餐; 3、登峰少林寺等景点; 4、晚餐;	洛阳 合记	王文武 郑 旭 于会见			
3 月 5	9:00 20:00	1、参观禹州陶瓷实习基地; 2、午餐; 3、参观开封名胜; 4、晚餐	禹州 开封小吃	薜培军 于会见 谭笑风			
3 月 6 日	9:00 15:00	1、河南省博物院; 2、市区购物; 3、午餐 4、送来宾至新郑机场。	假日酒店	吕志红 于会见			